Caring



There are four kinds of people in the world: Those who have been caregivers; those who currently are caregivers; those who will be caregivers; and those who will need caregivers.—Roselyn Carter

Too often we underestimate the power of a touch, a smile, a kind word, a listening ear, an honest compliment, or the smallest act of caring, all of which have the potential to turn a life around.

—Leo Buscaglia

Never believe that a few caring people can't change the world. For, indeed, that's all who ever have.—Margaret Mead

The simple act of caring is heroic.

—Edward Albert

Caring for our seniors is perhaps the greatest responsibility we have. Those who walked before us have given so much and made possible the life we all enjoy.—John Hoeven

A smile is the light in your window that tells others that there is a caring, sharing person inside.—Denis Waitley

Live so that when your children think of fairness, caring, and integrity, they think of you.—H. Jackson Brown, Jr.

From caring comes courage.—Lao Tzu

Without a sense of caring, there can be no sense of community.—Anthony J. D'Angelo

Caregiving often calls us to lean into love we didn't know possible.—Tia Walker

We can all make a difference in the lives of others in need, because it is the most simple of gestures that make the most significant of differences.—Miya Yamanouchi

No one cares until someone cares; be that one!—Ken Poir



الرعاية

هناك أربعة أنواع من الناس في العالم: أولئك الذين كانوا مقدمي الرعاية وأولئك الذين هم حالياً مقدمي الرعاية وأولئك الذين سيكونون مقدمي الرعاية وأولئك الذين سوف يحتاجون إلى مقدمي الرعاية. - روزالين كارتر

نقوم في معظم الأحيان بالتقليل من أهمية قوة اللمس والابتسامة والكلمة الطيبة والأذن الصاغية والمجاملة الصادقة أو أصغر عمل من أعمال الرعاية، وكلها لديها القدرة على تحويل الحياة من حولنا. – ليو بوسكاجليا

لا تعتقد أبداً أن عدداً قليلاً من الناس الذين يقدمون الرعاية لا يمكنهم تغيير العالم. في الواقع، انهم الوحيدين اللذين فعلوا ذلك. – مارجريت ميد

إن عمل الرعاية البسيط هو بطولة. - إدوارد ألبرت

قد تكون رعاية كبار السن أكبر مسؤولية لدينا. أولئك الذين جاؤوا قبِلنا أعطوا الكثير، وجعلوا الحياة التي نتمتع بها جميعاً ممكنة – جون هوفن

الابتسامة هي الضوء في نافذتك، والذي يخبر الآخرين بأن هناك شخصٌ يرعاك ويشاركك حياتك في الداخل. - دينيس ويتلى

عش بحيث عندما يفكر أبناؤك في الإنصاف والرعاية والنزاهة فإنهم سيفكرون بك . - اتش. جاكسون براون، الابن.

من الرعاية تأتي الشجاعة. - لاو تزو

بدون الشعور بالرعاية، لا يمكن أن يكون هناك شعور بالمجتمع. - أنطوني جيه. أنجيلو

غالباً ما تدعونا الرعاية الى الإعتماد على الحب الذي لم نكن نعرف بأنه موجود.- تيا ووكر

يمكننا جميعاً أن نحدث فرقاً في حياة الآخرين المحتاجين، لأن أبسط المبادرات هي التي تصنع أكبر فرق. – ميا يامانوشي

لا أحد يهتم حتى يهتم شخصً ما. كن ذلك الشخص. - كين بوير

